
Samfundsmøte 13.04.2024 kl. 18:00

Festmøte:Mat
1. Stars and Stribes

2. Møtet er Satt

18:17

3. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes slik den foreligger

4. Styret informerer

Styret har vært på NSO sitt landsdmøtet, snakket om
eksamen, regler rundt gjenbruk av eget arbeid mm.

Debattkomiteen har hatt ungdomspartilederdebatt. Den
neste debattkomiteen har opptak nå, så det er bare å søke
der! Fristen er i morgen.

5. Rådets Innstilling til Finansstyret

Rådets innstilling:

- Live Wermundsen Mork (Nestleder 2 år)
- Øyvind Hauge (Medlem 2 år)
- Eirik Sande (Medlem 2 år)
- Endre Jo Reite (Supplering, Medlem 1 år)
6. Åpen talerstol

Jonas: Poengterer overaskelse over hvor billig øl det er her. Vi har fått en dom i
går, en statsråd som gikk av på bakgrunn av det mange vil kalle omfattende fusk
på en masteroppgave. Det at Ingrid Kjerkol ikke er utestengt fra sitt universitet
etter omfattende plagiat er skuffende. Dårlig at Nord Universitet sier at de var
kjent med tekstlikheten men at innholdet var godt nok likevel. Siste poeng, norsk
regjering drar en norsk student til høyesterett pga 5% plagiat, og gjør personen
til et eksempel. Det burde heller gjøres med Kjerkol, sperr henne ut av
universitet og av politikken i lang tid.

Markus: Leder for studentkavalkaden, 2. Mai arrangeres den årlige
revykonkurransen, billettslipp er i morgen kl 12!



Tuva: Medlem, første gang på talerstolen. Jeg er her for å snakke om noe som
sikkert mange her har kjent gjennom livet. Mange av oss har sittet på div
historieprøver og grublet over ulike spørsmål. Hvordan skal jeg lære mine barn
dette når jeg ikke har peiling. Har sittet på quiz og ikke visst svaret. Frykt ikke!
Snaustrinda har snevret inn hele verdenshistorien på ett minutt. Det er helt
gratis å komme på forestillingen.

Egil: I høst klarte vi å velge en ordfører som er inhabil i alt som har med eiendom
å gjøre, nå har de valgt en byråd som er inhabil med alt annet. Burde ha møtene
på storsalen så de kan nyte av norges frieste talerstol kanskje?

Theo: Ved ntnu er det studentvalg neste uke, lav valgdeltakelse, viktig å stemme.
Det er veldig viktige valg som tas, håper folk tar seg tid til å stemme.

Lisa: Første gang på talerstolen. Jobber som souschef på lyche kjøkken og bar, på
tirsdag har vi 40% på hele menyen vår, anbefaler alle å komme og smake på
maten der.

7. Matlaging med kokker fra Troll

Jonas: Er det noe dere umiddelbart savner av det osm har blitt gitt dere? Vi er jo
en del isalen

Truls: Hva går gjennom hodet deres når dere skal sette sammen en rett?

Magnus Rygge: Hvordan lærer man som kokkekutting? Det ser jo helt sykt ut?

Egil: Er det alltid så rolig og stille på troll kjøkken? Masterchef er det jo helt kaos
på kjøkkenet til tider.

Bendik: Hvordan ble dere inspirert til å bli kokker?

Theo: Hva er beste rette retten til første daten?

Lisa: Dere sa dere har fastsatt meny, hvordan håndterer dere folk som har
masse allergier og matpreferanser?

Egil: Hva anbefaler dere av youtubeprofiler innenfor matlaging?

Truls: Hva synes dere egentlig om profiler som helstrøm og gordon ramsey?

Næjla: Hva synes dere om oppdrettslaks??

Rami: Jeg har sett et klipp jeg synes er veldig morsomt, Helstrøm klarte ikke
smake forskjell på rød og hvit vin?

Theo: Moss, pølse i vaffel, yay or nay?



Frøy: Trondhjem kalles norges matkasse, merker dere at det er bedre utvalg av
råvarer her enn andre deler av landet?

Ingrid: For 10 siden prøvde vi å leve på under fattigdomsgrensa, det var ikke så
vanskelig fordi studentbudsjettet var på omtrent det allerede, men det ble mye
ris og forsne erter, hva kunne jeg gjort for å løfte det opp litt?

Ingrid: Har dere noen gode tips til studenter i trondheim som vil oppsøke lokal
mat, hva ville dere gjort?

8. Pause

9. Kunstnerisk Innslag ved Candiss

10. Matlaging med kokker fra Troll

11. Nu Klinger

12. Eventuelt & Kritikk av møtet

Næjla: Står her på vegne av min gode venn Richard.

Katja: Jeg må bare si at jeg har lyst å si takk at det her skjedde, var absurd at
dette skjedde, var litt crazy. Takk til teknikerne og til alle dere som smakte og
stilte spørsmål.

Jonas: Medlem, under Candiss sitt innslag ble jeg minnet om det som burde vært
min prioritet under politisk punkt. Agnete deler jevnlig ting fra folkemordet på
Gaza. I portugal(lisboa) står det foran parlamentet en tavle med et budskap om
å fri ALLE gislene, både de 200 Israelske, og de 2,3 millionene på gazastripen. Fri
palestina.

Theo: Takk for i dag, takk for god mat, hadde glemt å tine middag i dag, slapp å
dra på bunnpris.

263 Maskin: Første gang på talerstolen, morsomt med festmøte, men ble litt lite
action til tider, kunne vi fått litt subway surfers eller minecraft parkour på
bakgrunnen?

264 Løv: Første gang på talerstolen, det hjalp i dag at det var god mat, litt salt.

261 Kar: Veldig kult møte og veldig god mat, hvis dere likte det dere så på scenen
her av oss så er det konsert med Strindens om 2-3 uker

259 Granca: Vil rette kritikk mot oss, aldri vært så utight som i dag, vi skla legge
oss i hardtrening til neste festmøte.

13. Møtet er hevet



20:16

Man takker de som takkes skal

Signatur:


